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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 11/2019 z jednání VV dne 7. listopadu 2019 

 

Místo jednání: Praha, Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Roman Rygl (RR), Pavel Syrový (PS), Marek  

    Fořt (MF), Alexandr Křížek (AK), Matěj Rázga (MR) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Karel Ševčík (KŠ), 

Šárka Žižková (ŠŽ), Roman Šustr (RŠ) 

Omluveni: Kamil Vrubl (KV) 

 
 

Projednávané body: 

1. Žádosti o záštity 

 

 PM informoval VV o žádostech o záštity pro PYRF, která se v následujícím roce 

2020 bude konat: 

 

 4. dubna 2020 - jarní PYRF (kategorie: U8, U10, U12, U14 a dívky U16 - 7s a 

U18 - 7s) 

 13. června 2020 – 7s PYRF (kategorie: U14 - 7s, U16 - 7s a U18 - 7s a dívky 

U16 - 7s a U18 - 7s) 

 17. října 2020 - podzimní PYRF (kategorie: U8, U10, U12, U14 a dívky U16 - 

7s a U18 - 7s) 

 

Usnesení: VV schvaluje udělit záštitu na výše uvedené akce. 

 

2. Reprezentace U20 

 

 Hlavní trenér Roman Šuster a manažerka této kategorie Šárka Žižková informovali 

VV o plánu přípravy této kategorie na rok 2020 a celkovém směřování i cílech 

v rámci rozvoje hráčů v kategorii U20. Dále se zmínili o nutných finančních 

prostředcích, které jsou nezbytné pro realizaci navržené vize rozvoje a pro účast na 

jednotlivých prestižních soutěží. 

 

Usnesení: VV se ztotožňuje se všemi prezentovanými informacemi a schvaluje účast této kategorie 

jak v kvalifikaci na turnaj Mistrovství Evropy, tak také na turnaji samotném. 
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3. Finance 

 

 PM předložil VV čerpání rozpočtu k 5.11. 2019 a doporučil VV podat žádost o 

půjčku z rezervního fondu České Unie Sportu a to ve výši 1 mil. Kč. Tato půjčka 

bude sloužit k úhradě nákladů na počátku roku 2020 v období než ČSRU obdrží 

první finance z dotačních titulů na rok 2020. 

 

 PM upozornil VV na plánované překročení rozpočtu marketingového úseku. 

 

Usnesení: VV schvaluje žádost o půjčku a pověřuje PM vyřízením potřebných náležitostí. VV 

pověřuje RR a PM přípravu podrobných podkladů pro příští jednání. 

 

 

4. Zpráva ředitele 

 

 PS komentoval zaslanou zprávu PM a sice, že rozumí smyslu požadavku na 

personálního navýšení kapacit v rámci sekretariátu ČSRU a navrhl, aby byl 

v následujících týdnech navržen a probrán plán přerozdělení pracovních kompetencí 

s cílem navýšit personální obsazení. 

 

 DP také komentoval toto navýšení, a sice že je v tuto chvíli nezbytně nutné, aby 

sekretariát vydržel ve složení v jakém je a to do doby, než bude vytvořena jiná 

pracovní pozice, která převezme určitou část zodpovědnosti a pracovních 

povinností, které obstarává sekretariát. 

 

 PM konstatoval, že v porovnání s rokem 2017 došlo v administrativní oblasti k více 

než  dvojnásobnému omezení personálních kapacit, avšak objem práce se naopak 

navýšil. 

 

Usnesení: VV bere toto sdělení v potaz a bude se touto záležitostí nadále zabývat. 
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5. Dukla 

 

 PM předložil VV návrh na vypsání výběrového řízení na pozici manažera projektu 

Dukla 7. 

 

 VV vznesl své připomínky a pověřil PM zveřejněním dokumentu. 

 

Usnesení: VV pověřuje PM, aby nejpozději do 13.11. zveřejnil výběrové řízení na danou pozici a to 

prostřednictvím kanálu ČSRU (stránky, facebook) a také požádal o zveřejnění ČUS a ČOV, 

případně zajistil zveřejnění na FTVS. 

 

6. Výsledky 2. kola VŘ na vybavení reprezentací 

 

 PM informoval VV o výsledcích 2. kola výběrového řízení na vybavení pro 

reprezentace a zároveň VV informoval o další nabídce, konkrétně společnosti 

Mizuno, která byla sice zaslána po termínu, ale pro ČSRU se jeví velice zajímavě. 

 

Usnesení: VV pověřuje PM, AK a AB, aby společně vyhodnotili všechny došlé nabídky a vybrali 

z toho tři, které budou nejvíce naplňovat stanovené podmínky. Tyto tři kandidáty posléze zašlou 

ostatním členům VV na zvážení. 

 

7. Organizace finálového zápasu 1. ligy 

 

 AK se ujal slova a zhodnotil organizaci tohoto zápasu jako nedostatečně připravenou 

a prakticky řešenou na poslední chvíli. Je potřeba takovou přípravu nepodcenit a vše 

zajišťovat v dostatečném časovém horizontu. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí.  
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8. Realizační týmy reprezentací 

 

 PM informoval VV o žádosti rozšířit realizačním tým U18 o asistenta trenéra 

Nicollase Uyse a realizační tým U16 o trenéra Diega Molla. 

 

 PS se k tomu vyjádřil, a sice aby pro tuto pozici byly finanční náklady 1000 Kč za 

tréninkovou jednotku. 

 

Usnesení: VV souhlasí s těmito žádostmi a také schvaluje hodinou mzdu 1000 Kč pro tyto pozice. 

 

9. Národní ragbyová konference 

 

 VV se zabýval úkolem vzešlým z jednání Valné hromady a sice svoláním Národní 

ragbyové konference. 

 

Usnesení: VV svolává Národní ragbyovou konferenci na neděli 1. prosince 2019 od 17:00 na 

stadion Markéta. 

 

10. Vyhodnocení zápasu Lucembursko 

 

 VV se zabýval zprávou trenéru reprezentace seniorů z utkání proti Lucembursku.  

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 10. prosince 2019 od 8:00 hodin na stadionu Markéta. 

V Praze dne 7. listopadu 2019 

Zapsal: Ondřej Mikeska 


